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Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 
 

Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 23  din 20. 01. 2023, in conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. 
a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
  La şedinţă participă un număr de  17  consilieri locali. Absentează dl. cons. local 
Drăgușanu Octav – Anton și dl. cons. local Mateiciuc Silviu – Nicolae. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 
ședința ordinară. Supun aprobării ordinea de zi, cu doua  proiecte de hotărâre 
suplimentare, respectiv: 
           1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 21.12.2022  şi 09.01.2023; 
           2. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului asistenţilor personali ai 
persoanelor cu handicap pentru anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
           3.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de lucrări de interes local, 
întocmit în conformitate cu prevederile Legii nr. 416/2001 privind venitul minim 
garantat, cu modificările şi completările ulterioare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al Spitalului 
Municipal Fălticeni prin suplimentarea şi transformarea unor posturi - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             5. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ 
pentru „Introducerea teren din extravilan în intravilan în vederea parcelării și 
construirii de locuințe individuale (Sp/Dp+P+1E/M) generat de imobilul situat în 
județul Suceava, extravilanul municipiului Fălticeni, loc numit HORBAZA, 
identificat prin nr. cadastral 32701, proprietatea Năstacă Zenovica - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            6. Proiect de hotărâre privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate 
pentru „ Întocmire PUZ în vederea construirii unor imobile de locuințe colective, 
sistematizare verticală, amenajare locuri de parcare, locuri de joacă pentru copii, 
împrejmuire și demolare construcții C1, C3, C6, branșamente utilități ”generat de 
imobilul situat în județul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, str. Topitoriei 
nr. 2, identificat prin nr. cadastral 41558, proprietatea S.C „TEHNOCON” S.R.L. - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            7. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ  
pentru ”Introducere teren din extravilan în intravilan în vederea construirii de 
locuințe (D+P+1E+M), generat de imobilul situat în județul Suceava, extravilanul și 
intravilanul municipiului Fălticeni, str. Sublocotenent Grigoraș F.N., identificat prin 
nr. cadastral 41639, proprietatea Stan Alexandru – Cosmin și Alexandra, Rădulescu 
Alexandru și Liliana, Coman Gheorghe – Cătălin și Mihaela, Scutaru Ionuț - iniţiator, 
viceprimar – ing. Constantin Bulaicon; 



  8. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care 
aparțin domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unei suprafețe de teren în 
vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în 

evidențele de cadastru și carte funciară și actualizarea datelor tehnice cadastrale 
conform H.C.L. nr. 153/26.09.2019 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
  9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind acordarea 
sprijinului financiar nerambursabil unor unități de cult aparținând cultelor 
religioase recunoscute în România- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
            10. Proiect de hotărâre privind înființarea creșei situate pe str.Nicolae 
Beldiceanu, nr. 5, ca unitate de învățământ preuniversitar de stat cu personalitate 
juridică, la care Municipiul Fălticeni are calitatea de persoană juridică fondatoare - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             11. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Fălticeni în calitate 
de partener la organizarea programului „EDUCAȚIE PRIN TEATRU” destinat 
grădinițelor și școlilor gimnaziale din municipiul Fălticeni - iniţiatori, consilieri locali - 
prof. dr. Marius-Claudiu Pintilii, prof. Matei Gabriel, prof. Corbu Luminița - Claudia, prof. 
Darabă Iulian - Cezar, ed. Maria Dulgheriu și prof. Mariana Amariei; 

               12. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unor suprafețe de teren - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
             13. Proiect de hotărâre privind transferul unui mijloc fix, proprietatea privată 
a Municipiului Fălticeni, din administrarea Direcției Administrația Piețelor în 
administrarea Direcției de utilități publice, instituție publică de interes local cu 
personalitate juridică - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             14. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare ale Muzeului de Artă „Ion Irimescu” 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            15.  Adresa Instituției Prefectului – Județul Suceava înregistrată sub nr.965/10/7 
din data de 16.01.2023 și adresa secretarului general al municipiului Fălticeni înregistrată 
sub nr. 1863/19.01.2023 privind solicitarea depunerii raportului de activitate pe anul 
2022. 
   16.  Proiect de hotărâre privind desemnarea  reprezentanților Consiliului 
Local în consiliul de administrație al pitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   17. Proiect de hotărâre privind acordul pentru demararea procedurii de 
transmitere a imobilului( construcție și teren aferent) situat în municipiul Fălticeni, 
str. Ion Creangă, nr. 19, județul Suceava, din domeniul public al municipiului 
Fălticeni, județul  Suceava, în domeniul public al statului și în administrarea 
Ministerului Afacerilor Interne, prin Inspectoratul de Jandarmi Județean ” Bogdan 
Vodă” Suceava - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 17 
voturi „pentru”.  

D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 



  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv  procesele – verbale 
ale şedinţelor din data de 21.12.2022 și 09.01.2023. 

   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot procesele-
verbale ale ședințelor din data de 21.12.2022 și 09.01.2023, acestea fiind aprobate cu 
unanimitate de voturi, respectiv  cu 17  voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea numărului asistenţilor personali ai persoanelor cu handicap 
pentru anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  După cum știți, în luna ianuarie 
se aprobă numărul maxim de asistenți personali. La sfârșitul anului 2022 aveam 62 
asistenți personali și 196 de indemnizații, persoane cu handicap. Deocamdată avem 69, 
dar am propus cifra maximă de 80, ca să ne încadrăm și în buget, pentru că avem două 
constrângeri. Din punct de vedere bugetar și din punct de vedere al numărului acestora. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea Planului de lucrări de interes local, întocmit în conformitate cu 
prevederile Legii nr. 416/2001 privind venitul minim garantat, cu modificările şi 
completările ulterioare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Este vorba de cei care sunt la 
venitul minim garantat și care prestează muncă în folosul comunității, în funcție de 
numărul de ore pe care le are fiecare. Deocamdată avem 72 persoane apte și 13 care au 
scutire medicală, ca să zic așa. Pentru toate aceste persoane trebuie să elaborăm un 
plan de lucrări de interes local. Normăm, ca să zic așa, activitatea lor în funcție de munca 
prestată. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.   

 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
modificarea statului de funcţii al Spitalului Municipal Fălticeni prin suplimentarea 
şi transformarea unor posturi - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   La solicitarea Spitalului 
Municipal Fălticeni,  se suplimentează statul de funcții cu următoarele posturi:1 post de 
medic specialist Secția ATI; 1 post de medic specialist Secția Pediatrie; 1 post de medic 
specialist CPU; 2 posturi de asistent medical generalist debutant Secția Chirurgie 
generală; 2 posturi de asistent medical generalist debutant Secția Pediatrie; 2 posturi de 
asistent medical generalist debutant Bloc operator; 3 posturi de infirmieră debutantă 
Secția ATI; 2 posturi de infirmieră debutantă Bloc operator. 

S-a solicitat și transformarea în statul de funcții al Spitalului Municipal Fălticeni a 
următoarelor posturi: 1 post de medic specialist medicina de familie în medic specialist 
medicină internă, poziția 2 în statul de funcții aferent Centrului de Sănătate Vadu 
Moldovei;1 post de asistent medical generalist debutant în asistent medical, poziția 22 
din statul de funcții aferent Secției Pediatrie; 1 post de infirmieră debutantă în infirmieră, 
poziția 21 în statul de funcții aferent Secției Cardiologie și transferarea postului de 
asistent medical, poziția 8 din statul de funcții aferent Dispensarului TBC la Secția 
Cardiologie. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 14  voturi „pentru”.  Doamnele cons. local Cojocaru Eugenia – Liliana, Edu 
Anca și Chirilă Violeta nu și-au exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ pentru „Introducerea teren din 
extravilan în intravilan în vederea parcelării și construirii de locuințe individuale 
(Sp/Dp+P+1E/M) generat de imobilul situat în județul Suceava, extravilanul 
municipiului Fălticeni, loc numit HORBAZA, identificat prin nr. cadastral 32701, 
proprietatea Năstacă Zenovica - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Acum ceva luni am dat avizul 
de oportunitate pentru întocmire PUZ. A venit cu toate documentele solicitate de lege. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
acordarea Avizului prealabil de oportunitate pentru „ Întocmire PUZ în vederea 
construirii unor imobile de locuințe colective, sistematizare verticală, amenajare 
locuri de parcare, locuri de joacă pentru copii, împrejmuire și demolare construcții 
C1, C3, C6, branșamente utilități ”generat de imobilul situat în județul Suceava, 
intravilanul municipiului Fălticeni, str. Topitoriei nr. 2, identificat prin nr. cadastral 



41558, proprietatea S.C „TEHNOCON” S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  De data aceasta este vorba de 
un aviz de oportunitate. E vorba de terenul de la TEHNOCON, unde au avut sediul. Au 
ajuns la concluzia că e mai profitabil să construiască locuințe. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
aprobarea documentaţiei de urbanism PUZ  pentru ”Introducere teren din 
extravilan în intravilan în vederea construirii de locuințe (D+P+1E+M), generat de 
imobilul situat în județul Suceava, extravilanul și intravilanul municipiului Fălticeni, 
str. Sublocotenent Grigoraș F.N., identificat prin nr. cadastral 41639, proprietatea 
Stan Alexandru – Cosmin și Alexandra, Rădulescu Alexandru și Liliana, Coman 
Gheorghe – Cătălin și Mihaela, Scutaru Ionuț - iniţiator, viceprimar – ing. Constantin 
Bulaicon; 

    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon:   Am mai vorbit în Consiliul Local, 
când s-a cerut studiu de oportunitate. Este o suprafață de teren, din care o parte este în 
extravilan. Se cere trecerea din extravilan în intravilan pentru locuințe. Ați citit 
documentele. Supun aprobării dumneavoastră acest proiect de hotărâre. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17 voturi „pentru”.   

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unei suprafețe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu 

caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte 
funciară și actualizarea datelor tehnice cadastrale conform H.C.L. nr. 
153/26.09.2019 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Este  vorba de o stradă pe 
care ne-o donează nouă în vederea modernizării, respectiv str. Caporal Popescu. 
Proprietarul  terenului donează terenul în vederea modernizării. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 



  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind aprobarea Regulamentului privind acordarea sprijinului financiar 
nerambursabil unor unități de cult aparținând cultelor religioase recunoscute în 
România- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Am ajutat în fiecare an cultele 
religioase recunoscute, cu sume de bani.  Este necesară actualizarea acestui 
Regulament, corelat cu modificările legislative  la nivel național, în vigoare. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind înființarea creșei situate pe str. Nicolae Beldiceanu, nr. 5, ca unitate de 
învățământ preuniversitar de stat cu personalitate juridică, la care Municipiul 
Fălticeni are calitatea de persoană juridică fondatoare - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Este vorba despre creșă. Au 
început demersurile pentru funcționalizarea ei, așa încât începând cu anul  școlar 2023 -
2024, să intre în circuitul didactic. Municipiul Fălticeni este persoana juridică fondatoare, 
sub coordonarea metodologică a Inspectoratului Școlar Județean. Prezenta hotărâre se 
comunică Inspectoratului Școlar Județean Suceava în vederea demarării procedurii de 
autorizare, respectiv acreditare, de către Agenţia Română de Asigurare a Calităţii în 
Învăţământul Preuniversitar (ARACIP), în condițiile legii. Cererile pentru  creșă se vor 
primi la noi, la Direcția asistență socială, se centralizează și se trimit la Inspectoratul 
Județean Suceava. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind participarea Municipiului Fălticeni în calitate de partener la organizarea 



programului „EDUCAȚIE PRIN TEATRU” destinat grădinițelor și școlilor gimnaziale 
din municipiul Fălticeni - iniţiatori, consilieri locali - prof. dr. Marius-Claudiu Pintilii, prof. 
Matei Gabriel, prof. Corbu Luminița - Claudia, prof. Darabă Iulian - Cezar, ed. Maria 
Dulgheriu și prof. Mariana Amariei; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Vreau să subliniez și eu faptul 
că este o echipă de proiect aici.. toate cadrele didactice care sunt în Consiliul Local  
menționate mai sus. Deci  este o echipă solidă. 

   D-nul consilier local, prof.  dr. Marius-Claudiu Pintilii:  În sfârșit, acest 
program a prins contur și putem să îl punem în aplicare. Acest program reprezintă o 
necesitate pentru Municipiul Fălticeni și nu o spunem doar noi. La începutul săptămânii 
am avut prilejul să asist la o conferință de presă a Ministrului Culturii, care a propus 
introducerea participării obligatorii a copiilor la spectacolele de teatru. Până la urmă, 
acest program are un scop educativ. Educația nu înseamnă doar lecții între pereții sălilor 
de clasă, educația înseamnă proces  instructiv-educativ desfășurat și în alte spații 
școlare, iar aceste activități desfășurate cu prilejul spectacolelor de teatru vor avea un 
impact semnificativ asupra educației copiilor. Până la urmă este vorba de spectacole de 
teatru gratuite, la care vor participa toți preșcolarii și elevii din ciclurile primar și gimnazial 
din școlile din Fălticeni. Este vorba despre un grup țintă foarte mare, toate grădinițele și 
școlile gimnaziale, plus clasele gimnaziale de la cele două colegii: ”Nicu Gane„ și ”Mihai 
Băcescu. Programul este desfășurat în parteneriat cu Teatrul pentru Copii și Tineret 
„Vasilache” din Botoșani, deci vor fi spectacole de teatru de calitate. În viitorul apropiat 
vom avea spectacole, după aprobarea acestui program. Este un program gândit pentru a 
răspunde unor principii: principiul echității, al egalității de șanse, al incluziunii sociale. Nu 
participă doar copiii. Noi mai avem spectacole care se organizează la Casa de Cultură, 
dar  nu au bani toate familiile să asigure biletul pentru toți copiii. Așa că vor participa 
inclusiv copiii din familiile dezavantajate, inclusiv copiii cu dizabilități. Eu zic că acest 
program este necesar pentru copiii din  școlile municipiului Fălticeni. Discuțiile au fost mai 
vechi, dar abia acum s-au concretizat. Mulțumim tuturor colegilor din învățământ pentru  
participarea la acest proiect de hotărâre. 

    D-na consilier local, prof. Mariana Amariei: Vreau să mulțumesc și eu d-lui 
director pentru inițiativă, și  colegilor, și d-lui primar, pentru că ne-a inclus și pe noi, chiar 
dacă noi aparținem de Consiliul Județean. Faptul că facem parte din același oraș și faptul 
că pot participa copii din familii dezavantajate e mare lucru. Noi nu vom putea participa 
cu toți copiii, avem copii cu dizabilități severe care cu siguranță nu vor fi prezenți, 
deoarece nu le permite sănătatea și răbdarea. Am discutat în consiliul profesoral și vom 
ști cu siguranță cu câți copii putem merge la aceste activități. Mulțumesc frumos. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.   
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Haideți să luăm proiectul  
suplimentar, cu voturile, să  aibă timp d-na secretar general să pregătească voturile. 



   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind desemnarea  reprezentanților Consiliului Local în consiliul de administrație 
al Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
 D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Propuneri, vă rog. 
 D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun ca din Consiliul de 
Administrație  al spitalului să facă parte  d-nul Haidău Răzvan și d-nul Sandu Ioan-
Sergiu. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Alte propuneri? 
Voi face buletinele de vot, puteți continua ordinea de zi. Mulțumesc. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Au fost exprimate un 
număr de 17 voturi. Domnul Haidău Răzvan a  obținut 16 voturi „pentru”, iar d-nul Sandu 
Sergiu 15 voturi „pentru”.   Sunt desemnați ca și reprezentanți în Consiliul de 
Administrație al Spitalului Municipal Fălticeni. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 14  voturi „pentru”.  Doamnele cons. local Cojocaru Eugenia – Liliana, Edu 
Anca și Chirilă Violeta nu și-au exercitat dreptul de vot. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 

privind atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor 
suprafețe de teren - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Este vorba despre suprafețe de 
teren care există fizic, dar nu erau inventariate, așa cum procedura o impune și atestăm 
apartenența la domeniul privat al municipiului, ca prim pas. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind transferul unui mijloc fix, proprietatea privată a Municipiului Fălticeni, din 
administrarea Direcției Administrația Piețelor în administrarea Direcției de utilități 
publice, instituție publică de interes local cu personalitate juridică - iniţiator, primar 
– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:    Utilajul e la o instituție și lama 
la altă instituție, așa că dăm utilajul la Direcția de Utilități Publice, pentru a putea folosi 
acea lamă. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 



 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.   
             Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare ale Muzeului de Artă „Ion Irimescu” Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba de solicitarea 
Ministerului Culturii de actualizare a statului de funcții și a Regulamentului de organizare 
și funcționare ale Muzeului de Artă „Ion Irimescu” Fălticeni. E la nivel național, nu e vorba 
doar de al nostru. După cum vedeți, avem și avizul Ministerului Culturii emis în data de 
13.12.2022. Putem trece la pasul următor, să aprobăm statul de funcții și a Regulamentul 
de organizare și funcționare ale Muzeului de Artă „Ion Irimescu” 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 17  voturi „pentru”.        
              Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
acordul pentru demararea procedurii de transmitere a imobilului( construcție și 
teren aferent) situat în municipiul Fălticeni, str. Ion Creangă, nr. 19, județul 
Suceava, din domeniul public al municipiului Fălticeni, județul  Suceava, în 
domeniul public al statului și în administrarea Ministerului Afacerilor Interne, prin 
Inspectoratul de Jandarmi Județean ” Bogdan Vodă” Suceava  - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
         D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Este vorba de clădirea în care 
funcționează Detașamentul de Jandarmi Fălticeni, de pe Ion Creangă. Nu reprezintă nici 
o altă utilitate pentru noi. Ministerului Afacerilor Interne au identificat anumite  finanțări pe 
PNRR pentru modernizarea spațiilor pe care le au ei. Se impune să intre în proprietatea 
Statului și în administrarea Ministerului de Interne. Este un lucru bun că se mai 
reabilitează o clădire în Fălticeni, chiar dacă nu ne interesează pe noi în mod direct, dar 
Detașamentul de Jandarmi derulează o activitate destul de eficientă la nivelul 
Municipiului Fălticeni și au nevoie de un spațiu decent unde să își desfășoare în mod 
normal activitatea. Prin urmare, acesta este al doilea pas, ca ei să poată să își 
administreze spațiul. 
     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 



 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință declară ședința 
închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 
           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                      SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   

        Consilier local, as. Edu Anca                              Jr. Mihaela Busuioc 

 

 

 


